



**PROTOKOLL FRA STYREMØTE I**

**ASKER INNEBANDY KLUBB**

**Onsdag 13. desember 2017 kl. 19.00**

**Tilstede:**

**Lars Arnevig, Eskild K. Nordby, Camilla Ringstad, Henrik Hegsvold**

**Forfall: Mats L. Hartmann,**

Saksnr.	Sak	Ansvar
52/17	<b>Godkjenning av protokoller</b> Protokoll fra styremøtet 14. november ble godkjent	
53/17	<b>Økonomisk status</b> Den økonomiske situasjonen er god. Vi har pr. i dag 440 000,- på konto. Kr. 92 000,- er utestående/ikke forfalt.	
54/17	<b>Dorull-dugnad</b> Dorull dugnaden er gjennomført og bidro til rundt 40 000,- i inntekt til klubben. Da vi i år bestilte mer enn det som var bestilt har vi nå 21 sekker med doruller og 5 sekker tørkepapir på lager som vi prøver å selge i vårsesongen.	
55/17	<b>Styresituasjonen</b> Vi har manglet et varamedlem og arrangementsansvarlig i styret. Eva Snare Sandbakk har sagt seg villig til å overta ansvaret for arrangement og ble derfor valgt inn av styret. Hun vil fungere inntil hun blir offisielt valgt av årsmøtet i mars måned.	
56/17	<b>Ombygging av vantlager</b> Da vi skal få nye vant som er finansiert av Sparebankstiftelsen DNB og klubben så vil vi bygge om vantlageret slik at det blir enklere å ha det ryddig der og bedre belysning. Henrik tok på seg oppdraget med å finne ut hva vi trenger av materialer etc. og innkaller til dugnad i januar.	<b>Henrik</b>
57/17	<b>Sponsorer på nye vant</b> Det ble bestemt å bestille nye reklamer til de nye vantene. Mariannes trafikkskole 2stk, Interiørmontering 2stk, Asker IBK 2 stk, BandySport 2 stk. Svenningsen Eiendom 1 stk. Vi bestiller nå med klar folie, evt klar folie som legges over for å bevare trykket bedre.	<b>Camilla</b>
58/17	<b>NM G19 2018</b> Dette arbeidet tas fatt på i januar	<b>Styret</b>
59/17	<b>Diverse</b> <b>Årshjul for Asker IBK</b> Camilla presenterte et oppsett for Årshjul som vi skal bruke fremover. Dette sendes til alle i styret som kan fylle ut det som evt. mangler.	<b>Camilla</b>

<p><b><u>Gamle vant</u></b> Det ble bestemt at vi selger de gamle vantene. Skulle behovet for vant i andre haller oppstå i fremtiden så får vi heller søke om støtte til dette.</p> <p><b><u>Kontordel</u></b> Vi begynner å lage skisser og innhente kostnadsoverslag for bygging av møterom/klubbrom på repot i hallen. For å få gjennomført prosjektet er vi avhengig av å søke om støtte.</p> <p><b>Neste styremøte ble fastsatt til Tirsdag 16. januar kl. 19 i Heggedalshallen.</b></p> <p><b>Foreløpige saker: Salmingavtalen</b></p>	<p><b>Eskild</b></p> <p><b>Camilla</b></p>
--	--

Lars Arnevig  
referent